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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de minister van Justitie over een
topambtenaar van het ministerie van
Justitie. (Ingezonden 4 april 2007)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht «Aangifte om pedofilie tegen
een hoge ambtenaar»?1

2
Bent u bekend met een rapport dat
afkomstig zou zijn van de Turkse
overheid en waarin vermeld zou
staan dat een topambtenaar van uw
ministerie in Turkije seks met jonge
kinderen zou hebben gehad? Zo ja,
sinds wanneer kent u dit rapport?

3
Hebt u een onderzoek ingesteld of
gaat u een onderzoek instellen naar
de authenticiteit van dit rapport? Zo
ja, wilt u de Kamer informeren over
uw bevindingen, conclusies en
eventueel te nemen maatregelen? Zo
neen, waarom niet?

1 De Telegraaf, 3 april 2007.

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie). (Ontvangen 6 april 2007)

1
Ja.

2 en 3
Een dergelijk rapport is mij op dit
moment onbekend. De citaten in de
aangifte, die zouden zijn gebaseerd

op een rapport als in de vraag
bedoeld, vertonen overeenkomsten
met Turkse krantenberichten uit 2006
waarvan niet is vastgesteld dat zij
enige feitelijke grondslag hadden. Het
openbaar ministerie stelt inmiddels
een oriënterend onderzoek in naar
aanleiding van de aangifte. Ik wacht
de uitkomsten van het onderzoek af
en zal de Kamer daarover berichten.
De aangifte geeft mij geen aanleiding
tot het treffen van enige maatregel.
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